
Ctené dámy, vážení páni, milé deti a mládež. 

Ďakujem za slovo moderátorovi dnešnej slávnosti pánovi Františkovi Solárovi, 
ktorý  svojim slovom a srdcom športovca obohatí dnešnú atmosféru, za čo mu 
veľmi pekne ďakujem. 

Srdečne vás všetkých vítam na slávnostnom otvorení nového hokejového ihriska 
- našej novej Arény v Novej Ľubovni.  

Vznik Arény nie je náhoda. Naše nové športovisko je ďalším výsledkom 
dlhodobej koncepcie obce Nová Ľubovňa v oblasti spolupráce so školou 
v oblasti rozvoja športu detí a mládeže.  Hokejové ihrisko nadväzuje na už 
existujúce detské ihriská, atletickú dráhu s doskočiskom, workt ihrisko 
a petangové ihriská v obci.  

Šport je najlepšou a doteraz ničím neprekonanou zdravou zmysluplnou aktivitou 
na trávenie voľného času, ale má aj významný výchovný potenciál. Rozhodli 
sme sa teda športom pôsobiť preventívne proti drogám, kriminalite a ďalším 
nežiaducim sociálno-patologickým javom.   

Myšlienka posilnenia športu je síce pekná, ale na to, aby sa stala skutočnosťou, 
je potrebné vytvoriť športovcom vhodné podmienky. Uvedomujeme si, že 
vybudovať športoviská nestačí, vyžaduje si to oveľa viac – je potrebné 
realizovať systémové riešenia. My sme si túto filozofiu osvojili a pri realizácii 
nielen tejto stavby sme mysleli aj na prístupové cesty, parkoviská, osvetlenie, 
bezpečnosť cez kamerový systém, vlastnú studňu, údržbu a samozrejme na 
efektívne využívanie športovísk pre potreby detí, mládeže a širšej verejnosti 
nielen z našej obce, ale aj z okolia. 

Vážení hostia, milí spoluobčania. 

Hokejbalové ihrisko, naša nová Aréna, má okrem svojej sľubnej budúcnosti aj 
minulosť. Prvým impulzom na zhotovenie hokejového ihriska bolo stretnutie 
s manažérom  Inštitútu hokejových štúdii pánom Petrom Žifčákom na jar v roku 
2012, ktorý ma na vybudovaní Arény najväčšiu zásluhu. 

Odvtedy, teda viac ako 3 roky, trvala príprava stavby. Pred vydaním stavebného 
povolenia bola potrebné zmena územného plánu obce, lebo pôvodne na tomto 
mieste mala stáť bytovka s parkoviskom. Ďalším nevyhnutným krokom bolo 
zaistenie účasti žiakov v lige cez školy a samosprávy.  Veľa úsilia sa vyžiadalo 
aj oslovenie a získanie sponzorov na mantinely a výstroj pre žiakov. Po splnení 



všetkých podmienok sme v lete tohto roku pristúpili k výstavbe ihriska., ktoré sa 
podarilo úspešne dokončiť. Jeho konštrukcia je naozaj kvalitná, plochu tvorí 50 
cm štrkopiesku, následne vrstva štrkodrvy, betónu a jemnozrnného asfaltu. 
Práve asfaltový povrch je originalitou tohto ihriska, nakoľko betónový povrch  
v čase dažďa a po daždi je na hokejbal menej vyhovujúci. Ihrisko má ligové 
parametre a to, čo vidíme, nie je jeho konečný stav. Na ihrisku plánujeme 
dobudovať chladenie, zakúpiť rolbu na úpravu ľadu, a podľa možností ihrisko 
následne  zastrešiť.  Ďalej zrekonštruovať tu stojacu budovu na šatne a vedľa 
stojacu garáž na garážovanie rolby. 

Po slávnostnom otvorení bude ihrisko pod vedením správcu k dispozícii nielen 
našej škole, ale aj okolitým školám. Pod záštitou Inštitútu hokejových štúdií tu 
bude fungovať regionálna Školská hokejbalová a hokejová liga. Mimo 
pracovného času a cez víkendy bude ihrisko prístupné aj verejnosti. 

 

Vážení hostia, milí spoluobčania. 

„Dobré dielo je výsledkom dobrej spolupráce.“ Som veľmi rád, že práve dobrá 
spolupráca obce a školy v Novej Ľubovni prináša pre nás všetkých nové lepšie 
možnosti na športovanie. 

Tak ako som už v úvode povedal, obec so školou realizuje dlhodobý koncepčný 
plán na podporu športu, ale aj iných výchovných aktivít. Najbližšie plánujeme 
na už existujúcom ihrisku s atletickým oblúkom tu v areáli školy dobudovať 
dopravné ihrisko a dokončiť ekopedagogickú plochu s jazierkom a altánkom. V 
areáli futbalového ihriska vyrastie na budúci rok multifunkčné ihrisko s umelým 
trávnikom.  

Dnes je však hlavným dôvodom nášho stretnutia hokejové ihrisko. Nech je teda 
Aréna Nová Ľubovňa miestom príjemných nielen športových stretnutí, pri 
ktorých hlavnou motiváciou bude myšlienka obyčajnej ľudskej vzájomnosti. 

Verím, že ihrisko bude slúžiť svojmu účelu a už teraz sa teším na mnohé 
športové výkony a radosť z víťazstiev. 

Ďakujem vám všetkým, že svojou účasťou umocňujete význam dnešnej udalosti. 
Zvlášť ďakujem našim hosťom za pomoc a podporu pri realizácii tohto diela 
a všetkým vám prajem ešte príjemné popoludnie. 


